
Protokoll ftirt vid årsmöte fiir fiireningen Nordviks brygga den 3/8 2019

Mötets öppnande: Inge Lojander htilsade välkommen och oppnade mötet.
Val av mötesordfiirande: Inge Lojander valdes till ordförande.
Val av mötessekreterare: Hans Uppsföm valdes till selreterare.
Da gordni n gens god kä n nande: Föreslagen dagordning godkiindes.
Val av justeringsmän tillika rösträknare: Sten-Åke Lyngstam och P-O Svensson valdes. Protokollet
ska justeras inom en månad.

6. Förteckning över närvarande medlemmar: Förteckning upprättad. 14 personer niirvarande (se bilaga
l).

7. Fråga om kallelse till mötet behörigen skett: Mötets kallelse godktindes.

8. Styrelsens årsberättelse: Årsberättelsen godkiindes (se bilaga 2).
9. Genomgång av räkenskaper. Kassören Björn redovisade det ekonomiska läget. Rlikenskapsåret gav ett

positivt resultat pä267 000 kronor. Redovisningen furns anslagen på foreningens hemsida. Mötet
godkande redovisningen.

10. Revisionsberättelse: Revisionsberåittelsen lastes upp och revisom tillstyrkte ansvarsfrihet for styrelsen.
11. Styrelsens ansvarsfrihefi Mötet beslot ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

12. Inkomna motioner: Inga motioner har inkommit.
13. Stadgeändring: Mötet godktinde stadgeiindring i §9 så att råikenskapsåret tindras till 0601-0531.

14. Styrelsens fiirslag tilt åtgärder: Ove Lundell berättade att yttercta stolparna på fastabryggan måste

åtglirdas. Detta kan ske med hjalp av entreprenör som kapar topparna och svetsar på nya. Flera bommar
behöver bytas ut och 10-12 infrisbringar behöver också bytas samt några flytkroppar Detta kommer att
kosta ganska mycket. Htir fOreslog Torbjörn Myrbäck att foreningen skulle forsöka sälja alla bommar och
köpa nytt istiillet, Styrelsen kollar om detta tir möjligt.

15. Ssrelsens budgetftirslag och ftirslag till debitering: Föreningen foljer den ekonomiska planen mycket
val. Detta innebtr att foreningen sparar ihop till en buffert for att klara återinvesteringar utan extra

debiteringar eller lån. Styrelsen foreslog ofortindrade avgifter och detta beslot också mötet.

16. Kostnadsersättning till s§relsen: Mötet beslöt att att ersäthringen ofortindrat ska vara 999

k/styrelsemedlem.
17. Yal av ordfiirande: Inge Lojander valdes till ordforande på ett år.

18. Val av två styrelsemedlemmar: Bjöm Börnstedt och Ove Lundell omvaldes.
19. Val av revisor: Tomas Erlandsson omvaldes.
20. Val av valberedning: Dag Sundqvist och Carl-Otto Brahm omvaldes.
21. Övriga frågor: Föreningen har fätt en fråga om att anlagga en bouelbana vid bryggan. Detta awisades

eftersom föreningen enligt stadgarna endast ska skOta bryggfrågor. Dock kanske Lrtresseftirreningur iir
intresserad av detta.

Vad som htint med grannbryggan togs upp av Sten-Åke, men detta åir ingen fråga for foreningen,

Hans-Göran lyfte frågan om att installera bommar även på fasta bryggan. Styrelsen ska undersöka

intesset eftersom det iir en dyr investering for den enskilde medlemmen.
En fråga om fordelningen av båtplatsema togs upp. Styrelsen fOrdelarplatserna, men har svårt att tvinga
medlemmar att byta en plats de haft lilnge och investerat tid och pengar i.
Inge lyfte frågan om bristfiilliga föftöjningar. På anslagstavlan finns rnstruktioner om detta och även på

hemsidan.
Dahrm for bryggfest20z} bestiimdes till l8/7.
Sten-Åke framforde ett tack till styrelsen och medlemmama for det goda arbete som gjorts.

22. Arbetsdagar: Belots att tid för höstarbetsdagen är l2l1o och vårarbetsdagen 18/4 om inget trfiiffar.
23. Avslutring: Inge tackade for deltagandet och önskade alla en fortsatt skön sommar.
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Verksamhetsberättelse fiir Föreningen Nordviks Brygga
perioden 116 2018 - 31/5 2019

Sfyrelsen har bestått av
Ordförande Inge L oj ander
Kassör Björn Börnstedt
Ledamot Ove Lundell
Sekreterare Hans Uppsfröm

Föreningen har 32 medlemmar

Översikt
Efter den underbara sommilren 2018 var vädrets makter i stort sett med oss och bryggan. Perioder

med högt vaffenståLnd och hård blåst har dock slitit på brygga förtöjningar och båtar.

Arbetet med upptagning och montering av y-bommarna har utförts av entreprenör, som dock inte

alltid kommit på utlovad tid.

Möten
Styrelsen har tråiffats i te protokollfrirda möten, genom mail och telefonsamtal.
I samband med vårarbetsdagen hölls ett exfia medlemsmöte angående stadgeiindring i §9 om att

räikenskapsåret åindras till 0601- 0531. Mötet besltit säga ja till stadgeåindringen.

Arbetsdagar
Höstarbetsdagen 2018-10-06 samlade 13 deltagare. Eftersom inget dramatiskt hiint utfordes de

flesta jobben på rutin, som upptagning av flotte och badstege samt rojning av vegetation.
Vårarbetsdagen2Olg-04-27 samlade 14 deltagare. I fint vårväder sjösattes flotten, bryggan skurades

och allmänt underhårll gjordes som stiidning och köming till tippen med impregnerat virke.

fnvesteringar och arbeten
Det börjar bli hög tid att byta ut flera stolpar av riils på den fasta bryggan. Inge har gort ett dyk och
konstaterat att rostangreppen iir stora. Ove har förgäves sölct kontakt med lZtmpliga entreprenörer
som kan hjålpa oss. Tyviirr åir åinnu inget klart.
Vid utsåtftringen av flotten gjorde Inge en iskall insatts i tre fridyk för att reda ut ett tilltrasslat rep

till flotten, som till mftrgas glädje åter kunde anvåindas. En eloge till Inge ftir detta.

Ekonomi
Eftersom vi inte tvingats till större underhållsarbeten så har föreningens ekonomi stiirkts. Detta kan
ni läsa om i den ekonomiska redovisningen.
Kassören vill också tacka för att årets avgifter betalats i tid utan pårninnelser.

Bryggfest
I unäerbart sommarväder var det bryggfest i juli under stor uppslutring. Sten-Åke Lyngstam
underh<ill och ledde allsången under mycket skrål och skratt.

Övrigt
Styrelsen vill också tacka för allt annat arbete som giorts av medlemmarna. Allt fran griisklippning/

trimning till omsorg av varandras båtar och förtöjningar med mera.

Styrelsen för Frireningen Nordviks Brygga
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